



Digital Dreamers တပ်ပိးတပ်လီလၢဘျးဖဲလိာ်သးဒီးအ့ထာ်နဲး ပုၤစူးကါတပ်ဖိအတၢ်အာ်လီၤအိၤလီၤ SY2023 - 2024

DeKalb လီၤကဝီၤဒိၣ်ကွီၣ်ကတုၣ်လီၤဒဲၣ် Internet Connectivity Device (တပ်ပိးတပ်လီလၢဘျးဖဲလိာ်သးဒီးအ့ထာ်နဲး) ဆုဟံၣ်တဖျၢၣ် ဘၣ်တဖျၢၣ်လၢအပူၤကွီၣ်ဖိမၤလိာ်ဒဲၣ်ကတၢ်ဆီၣ်ကွီ - ၁၂ တၢ်ကစူးကါဝဲဖဲအတၢ်မၤလိမၤဒီးအနီၣ် (SY 2023 – 2024) အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Internet Connectivity Devices ကမ့ၢ်ဒီးဒဲၣ် DCSD (DeKalb County School District) အတၢ်ပိးတပ်လီၤဒီးတၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်က့ၤဝဲဖဲလီၤကဝီၤကွီၣ်ဟံးကဒါက့ၤဝဲဖဲအခါ မ့တမ့ၢ် ထၢဖျိၣ်က့ၤဝဲဖဲန့ၣ်ကတၢ်အခါန့ၣ်လီၤ.

အလီၤအိၣ်ဝဲလၢမိၢ်ပၢ်ဒီးကွီၣ်တဖၣ်ကဖး, ကဆဲးလီၤမံၤ, ဒီးလူပိာ်မၤထွဲဒဲၣ်တၢ်န့ၣ်ကွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုာ်ဝဲဖဲလိာ်တဘျီအံၤအပူၤ, ဒ်န့ၣ်သိးယုာ်ဒီး ကွီ, တၢ်ဒေး, ဒီးကွီအဖိလစံၣ်ဒီးအတၢ်မၤကွီၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်သကဲၣ်ပဝးဒီးတၢ်စူးကါဖဲဖိကဟံၣ်ပိၣ်ညါအဂီၢ်ခဲလၢန့ၣ်လီၤ.

ပုၤလၢတၢ်ဘၣ်ဆဲးကျိးအိၣ်- နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဘၣ်ယိၣ်တမံၤလၢလၢဝံသးစူးဆဲးကျိးဘၣ်န့ၣ်အပူၤအ့ၣ်ကျဲၣ်တၢ်ဖိတက့ၢ်.

ပုၤစူးကါ Internet Connectivity Device (တပ်ပိးတပ်လီလၢဘျးဖဲလိာ်သးဒီးအ့ထာ်နဲး) အတၢ်အာ်လီၤအိၤလီၤ

ဒီးန့ၣ်ဘၣ်တပ်ပိးတပ်လီ

မိၢ်ပၢ်ဒီးကွီၣ်တဖၣ်ကဘၣ်ဆဲးလီၤမံၤဒီးဆုကဒါက့ၤတၢ်အာ်လီၤအိၤလီၤအံၤတဖျၢၣ်ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဒဲၣ်တပ်ပိးတပ်လီသ့ဒီးဘၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.

ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤတၢ်ပိးတပ်လီ

တၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤတၢ်ပိးတပ်လီအံၤဖဲကွီၣ်ပျၢ်န့ၣ်ကတၢ်အခါန့ၣ်လီၤ. တၢ်စူးကါဝဲဒဲၣ်တပ်ပိးတပ်လီလၢ DCSD ဟ့ၣ်လီၤဝဲအံၤတၢ်ဘၣ်ဆုခိာ်ဆု ပုၤနီတဂၤအအိၣ်ဘၣ်ဒီးကွီၣ်ဖိမၤတန့ၣ်ဆဲးလီၤအမံၤဖဲကွီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်ပိးတပ်လီအံၤအပူၤဘၣ်န့ၣ်တၢ်ကဆိကတီၢ်ကွံာ်န့ၣ်လီၤ.

ကွီၣ်ဖိလၢအဘၣ်တၢ်ဆုခိာ်, ထုးထီၣ်, ဟီထီၣ်, မ့တမ့ၢ် ဆိကတီၢ်ကွံာ်အတၢ်န့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤဖဲကွီၣ်လၢတၢ်ဂ့ၢ်တမံၤလၢလၢကဘၣ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ပိးတပ်လီဖဲအဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်/ဆိကတီၢ်ကွံာ်အီၤအနီၣ်န့ၣ်လီၤ. ကွီၣ်ဖိတဂၤလၢလၢအတမၤပျဲမုၢ်ဒါလၢတၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤတၢ်ပိးတပ်လီဘၣ်န့ၣ် တၢ်ကဟံးဂ့ၢ်ဝီၤအီၤလၢအဘၣ်လိးက့ၤဝဲဒဲၣ်တပ်ပိးတပ်လီခဲလၢအပူၤပျဲပျဲ, ဒ်န့ၣ်အသိးတၢ်ကဟံးယာ်စ့ၢ်ကိးအတီၤပတီၢ်ခးက့, ကွီၣ်ဖိလံာ်ကွဲးနီၣ်, ဖျီကွီၣ် လံာ်အုၣ်သး မ့တမ့ၢ် တၢ်လဲထီၣ်လဲထီၣ်လံာ်အုၣ်သးတုၤလီၤလၢအလိးကဒါက့ၤတၢ်အပူၤဝဲတစုန့ၣ်လီၤ.

တပ်ပိးတပ်လီဟးဂီၤဒီးလီၤမံၤ

တပ်ပိးတပ်လီ မ့တမ့ၢ် တၢ်လၢအဆိၣ်ထွဲစၢတၢ်ပိးတပ်လီတဖၣ်မ့ၢ်ဟးဂီၤ, လီၤမံၤ, မ့တမ့ၢ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကွံာ်အီၤဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲဖဲကွီၣ်ဖိအစုပူၤအခါ, ဒီးမ့ၢ် ကဲထီၣ်သးဖဲတၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးအခါ မ့တမ့ၢ် တၢ်တဟံၣ်ကဲဝဲအခါဒဲၣ်လဲၣ်, ကွီၣ်ဖိဒီးကွီၣ်ဖိအမိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိကဘၣ်ဟံးမုၢ်ဒါလၢတၢ်ဟ့ၣ်လိးက့ၤတၢ် အပူၤတၢ်ပုၤဝဲအသိးဒ်အဖျါဝဲဖဲလိာ်တဘျီအံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်တဟံၣ်ကဲတၢ်

ပုၤအ့ၣ်ကျဲၣ်လီၤကဝီၤကွီၣ်ဆိမိၣ်ဆါတံာ်ဝဲဒဲၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးအတၢ်ဖဲတၢ်မၤယုာ်ဒီးတၢ်လိးကဒါက့ၤ Internet Connectivity Device အပူၤပျဲပျဲ, ဖဲလၢတၢ်ပိးတပ်လီမံၤဟးဂီၤကွံာ်ဝဲဒဲၣ်တဘျီဘျီဖဲတၢ်ထီၣ်ကွီၣ်တန့ၣ်ယိၣ်အတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟံးမုၢ်ဒါလၢတၢ်စူးကါဝဲဒဲၣ်တပ်ပိးတပ်လီအဖိခိၣ်

ကယံၢ်မ့ၢ်ပုၤလၢအစူးကါဝဲဒဲၣ်တပ်ပိးတပ်လီလၢလီၤကဝီၤကွီၣ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲတဖၣ်ကဘၣ်လူပိာ်မၤထွဲဒဲၣ်တၢ်လၢတၢ်မ့ၢ်လၢဘၣ်ဝဲတဖၣ်ဒ်အဖျါဝဲဖဲလီၤကဝီၤကွီၣ်အဖိလစံၣ်ဒီး IFBGA အတၢ်မၤကွီၣ်လၢတၢ်န့ၣ်ကွဲတဖၣ်- တၢ်ဟံးမုၢ်ဒါလၢတၢ်စူးကါဝဲဒဲၣ်တၢ်မၤအပုၤဘျးဖဲအဖိခိၣ်, JD: ကွီၣ်ဖိအတၢ်သိၣ် တၢ်သီ ဒီး JS: တၢ်စံၣ်ညီၣ်အိၣ်လိးကွီၣ်ဖိ, တၢ်ဘျးတၢ်လဲဒီးတၢ်ထၢတၢ်အပူၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်တမၤလၢပျဲမုၢ်ဒါလၢတၢ်လူပိာ်မၤထွဲဒဲၣ်တၢ်မ့ၢ်လၢ တဖၣ်အံၤဘၣ်န့ၣ်တၢ်ကဟံးဂ့ၢ်ဝီၤကွီၣ်ဖိတၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ်လၢအပိာ်ထွဲဝဲတဖၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ. ကယံၢ်မ့ၢ်လီၤကဝီၤကွီၣ်အဖိလစံၣ်တဖၣ်တၢ်ထံၣ်န့ၣ်အီၤသ့ဖဲ www.dekalbschoolsga.org န့ၣ်လီၤ.



တပ်ပိတ်လီအိမ်မုဲဒ်ဒ်လီကဝီကွီ CIPA တပ်ပျံတခါဒီးတပ်ကဘဉ်စူးကါအိထဲလတပ်သိဉ်လိနနဲလိအတပ်ပညိဉ်ကွီအဂီၢ်နီၤန့ၢ်လီၤ. ထဲဒ်တပ်မဲလတပ်မိၢ်/ပုၤကွီထွဲတပ်မိကဘဉ်ဟံးမုဲဒ်တပ်မဲလီကွီချာကတီၢ်မုဲဒ်တပ်သမံထံကွီစူၢ်ကယာ်အကွီမိအတပ်စူးကါဒ်တပ်ပိတ်လီအဂီၢ်နီၤန့ၢ်လီၤ. ကွီမိတဘဉ်ဒူးန့ၢ်ဖျါထီၣ်အသကဲၣ်ပဝးတပ်ဟံးသုၣ်ဟံးသးလတကြးတဘဉ်တဖၣ်ဘဉ်. မ့တမ့ၢ် န့ၢ်လီၤစူးကါတပ်လအတကြးတဘဉ်ဒီးတပ်ပိတ်လီအိထဲတဘျီလီၤမုဲဒ်ဂုၤ. ဝဲတပ်လီၤတတီၤလီၤလံာ်မုဲဒ်ဂုၤဘဉ်န့ၢ်လီၤ. တပ်ကဟံးဂုၢ်ဝီကွီမိလတပ်သိဉ်တပ်သိအကျဲ မ့တမ့ၢ် ကျဲလအိးသဲစးဝဲလကွီမိမုဲဒ်စူးကါဒ်တပ်ပိတ်လီလတပ်ဟူးတပ်ဂဲအကျဲလတကြးတဘဉ်. ဝဲအမဲလီတပ်လကွီပုၤမုဲဒ်ဂုၤ, ကွီချာမုဲဒ်ဂုၤန့ၢ်လီၤ.

နီၢ်ကစၢ်တပ်ခူသုၣ်

တပ်ပိတ်လီလတပ်လီၤကဝီကွီဟ့ၣ်နီၤလီၤအိမုဲဒ်ဒ် DCSD အတပ်ပိတ်လီန့ၢ်လီၤ. တပ်မဲတပ်တမဲလီၤလံာ်ဝဲတပ်ပိတ်လီအိမိဉ်အံၤတမ့ၢ်နီၢ်ကစၢ်တပ်ခူသုၣ်ဘဉ်. တပ်အံၤအိမိဉ်မုဲဒ် DCSD ပုၤမဲတပ်မိဟံးန့ၢ်ကွီဒီးယုထံၣ်သုၣ်ညါဝဲဒ် အံၣ်လဲၤထီၣ်နံးပိတ်လီလတပ်လီၤကဝီကွီဟ့ၣ်နီၤလီၤဝဲအံၤ တဘျီလီၤလံာ်သုၣ်န့ၢ်လီၤ.

DeKalb လီၢ်ကဝီဒိဉ်ကွီအာၣ်လီၤကယာ်မုဲဒ်တပ်ထံၣ်တပ်ဆိမိဉ်ဘဉ်ယး Children’s Online Privacy Protection Act (COPPA) (တပ်ဒိသအမိသုၣ်အနီၢ်ကစၢ်တပ်စူးကါအုထာၣ်နဲးတပ်သိဉ်တပ်သိ), ဒီး Family Education Rights and Privacy Act (FERPA) (ဟံၣ်ဖိယိမိတပ်မဲလီမဲဒီးအန့ၢ်ယာ်ဒီးနီၢ်ကစၢ်တပ်ခူသုၣ်အတပ်သိဉ်တပ်သိ) န့ၢ်လီၤ.

DeKalb လီၢ်ကဝီဒိဉ်ကွီတယိထံကွီစူၢ်ကယာ်ဝဲဒ်ကွီမိအကွီတပ်မဲလတပ်ဟံၣ်အပုၤဘျးဝဲတဖၣ်. တပ်ပိတ်လီ မ့တမ့ၢ် အုထာၣ်နဲးတပ်ဘျးဝဲတဖၣ်ဘဉ်န့ၢ်လီၤ. လီၢ်ကဝီကွီတယိထံမုဲဒ်ကိးတပ်ပိတ်လီလတပ်လီၤကဝီကွီဟ့ၣ်နီၤလီၤဝဲဘဉ်န့ၢ်လီၤ. လာန့ၢ်အမဲၣ်ညါ, DCSD ကလူထွဲဝဲဒ်တပ်ပိတ်လီလတပ်လီၤကဝီကွီဟ့ၣ်နီၤလီၤဝဲအတပ်လီၤအကျဲတဖၣ်ဝဲလတပ်ပိတ်လီအိမိဉ်မုဲဒ်မုဲဒ်ကွီ. မ့တမ့ၢ် ဘဉ်တပ်ဟ့ၣ်ကွီအိမိဉ်အခါန့ၢ်လီၤ.

တပ်စူးကါတပ်ပိတ်လီလအိဉ်တုၢ်ဒီးတလါဘဉ်တလါအဂီၢ်

DeKalb လီၢ်ကဝီဒိဉ်ကွီကယိထံကွီစူၢ်ကယာ်ဝဲဒ်တပ်ပိတ်လီတဖၣ်ကိးလါဒီးန့ၢ်လီၤ. လီၢ်ကဝီကွီမုဲဒ်သုၣ်ညါဘဉ်ဝဲလတပ်စူးကါတပ်ပိတ်လီအိဉ်တုၢ်ဒီးစူးန့ၢ်. ကွီကဆဲးကျိးဝဲဒ်မိၢ်ပၢ်(တဖၣ်)လတပ်လီၣ်ဘဉ်တပ်တိစၢမဲလဲၣ်တကလုာ်လတပ်ဘဉ်ဟ့ၣ်လီၤမဲလဲအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. လီၢ်ကဝီကွီကယာ်ဝဲဒ်န့ၢ်ယာ်လတပ်ယုထီၣ်ဝဲဒ်ဟံၣ်ဖိယိမိတဖၣ်လအကဟ့ၣ်ကခါကွီတပ်ပိတ်လီဝဲလတပ်စူးကါအိမိဉ်တုၢ်ဒီးစူးန့ၢ်. မ့တမ့ၢ် တပ်မဲကမုဲဒ်ဝဲဒ်တပ်တုၢ်လီၤစူးကါတပ်ပိတ်လီအတပ်အာၣ်လီၤန့ၢ်လီၤ.

တပ်ယုအိဉ်လိးကွဲဝဲဒ်တပ်ပိတ်လီလအဟးဂီၤ, လီၤမဲ, မ့တမ့ၢ် ဘဉ်တပ်ဟ့ၣ်ကွီအိမိဉ်အဂီၢ်

တပ်ပိတ်လီ မ့တမ့ၢ် တပ်လအဆိဉ်ထွဲစၢတပ်ပိတ်လီတဖၣ်မုဲဒ်ဟးဂီၤ, လီၤမဲ, မ့တမ့ၢ် ဘဉ်တပ်ဟ့ၣ်ကွီအိမိဉ်တပ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲဒ်ကွီမိအစုပူၤအခါ, ဒီးမုဲဒ်ကဲထီၣ်သးဝဲတပ်ဟံးသုၣ်ဟံးသးအခါ မ့တမ့ၢ် တပ်တပၣ်ကဲဝဲအခါဒ်လဲၣ်, ကွီမိဒီးကွီမိအမိၢ်ပၢ်/ပုၤကွီထွဲတပ်မိကဘဉ်ဟံးမုဲဒ်လတပ်ဟ့ၣ်လိးကွဲတပ်အပူၤလဲၣ်အံၤအသိး-

တပ်ဟ့ၣ်လိးကခါကွဲ Internet Connectivity Device (တပ်ပိတ်လီလဘျးဝဲလီၤသးဒီးအုထာၣ်နဲး) အပူၤ

လီၤမဲ/ဟးဂီၤ/ဘဉ်တပ်ဟ့ၣ်တပ်ဘျီကွဲတန့ၢ်	<ul style="list-style-type: none"> • တပ်ဟ့ၣ်လိးကခါကွဲအလဲပုၤပုၤ (\$43.75 ဒီးဆူ \$240.00 ဒီးသန့ထီၣ်သးလတပ်ပိတ်လီလတပ်စူးကါသုၣ်ဒီးဝဲအမိဉ်)
ဟးဂီၤ-လတပ်ဘျီကွဲအိးသုၣ်ဒီး	<ul style="list-style-type: none"> • တပ်ပိတ်လီလအဟးဂီၤကဘဉ်တပ်သမံထံကွီအိမိဉ် DCSD ကရူၢ်လအကကွီထံဆိမိဉ်ဘဉ်ယးတပ်ယုထာၣ်ဘဉ်ဝဲဟံၣ်ပုၤန့ၢ်တန့ၢ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. မုဲဒ်ဟးဂီၤတုၢ်လဲၣ်လတပ်ဘျီဘဉ်ကွဲတန့ၢ်ဘဉ်န့ၢ်အလီၢ်အိဉ်လတပ်ကဘဉ်ဟ့ၣ်လိးကခါကွဲအပူၤပုၤန့ၢ်လီၤ. ကွီဘဉ်တပ်ဂုၢ်ဒ်ထးအသိးတကွီ.

* တပ်ဟ့ၣ်လိးကွဲတပ်အပူၤပုၤပုၤလတပ်ပိတ်လီအဂီၢ်ပုၤသုၣ်ဒီးတပ်လအဆိဉ်ထွဲစၢတပ်ပိတ်လီတဖၣ်, software (ခိဉ်ဖျါထီၣ်န့ၢ်ပုၤအတပ်မဲကွီကွဲ) လံာ်အုၣ်သးဒီးအတပ်ဆိလီၤဟံးလီၤတဖၣ်န့ၢ်လီၤ.

တပ်ဟ့ၣ်-

တပ်မုဲဒ်ဟ့ၣ်ကွီတပ်ပိတ်လီဝဲတပ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲဆူကွီမိအစုပူၤအခါ, ကွီမိဒီးကွီမိအမိၢ်ပၢ်/ပုၤကွီထွဲတပ်မိကဘဉ်ဟံးမုဲဒ်ဝဲလ-

- ဘိးဘဉ်သုၣ်ညါကွီအပူၤအုၣ်ရဲၣ်ကွဲတပ်မိ
- ဆုၣ်ဟံးဖျါထီၣ်တပ်ဂုၢ်ဆူပူၤကီၢ်အဆိဉ်
- ဟ့ၣ်လိးကခါကွဲတပ်အဘျးအလဲပုၤပုၤ



တမေလပွဲမူဒါလတဟ်ဟ်ကဒါကတဟ်ပိးတဟ်လီ မုတမ့ တဟ်လအဆိၣ်ထွဲတဟ်ပိးတဟ်လီလကတိဆုဒါ/ယုကဒါကတဟ်အဖိခိၣ်-

ကတိမီလတဟ်ဆုဒါ မုတမ့ တဟ်ယုဆီတဟ်ပိးတဟ်လီဒီးမ့တမေလပွဲမူဒါလတဟ်ဟ်ကတဟ်ပိးတဟ်လီ မုတမ့ တဟ်လအဆိၣ်ထွဲတဟ်ပိးတဟ်လီတဖၣ်ဘၣ် န့ၣ်ကဘၣ်ဟံးမူဒါလတဟ်ဟ်လိးကတဟ်အလဲပွဲပွဲလါ Internet Connectivity Device အဂီၢ်န့ၣ်လီ.

မိၢ်ဟ်အတဟ်ဟ်န့ၣ်ဒီးအတဟ်ဘိးဘၣ်ရုလါ

လတဟ်ဆဲးလီမံ့ဖဲတဟ်အၣ်လီတဟ်လီၣ်အံ့အဖိခိၣ်, နဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်လါနဖးဒီးနဟ်ဂံၢ်ဒၣ်တဟ်န့ၣ်ကတဟ်ဖၣ်ဖဲလံာ်တဘၣ်အံ့အပူဒီးနအၣ်လီတဟ်လီၣ်လ တဟ်ကဟ်လီၣ်ဒၣ်တဟ်ပိးတဟ်လီအံ့အန့ၣ်ကတိမီအဆိၣ်န့ၣ်လီ. နနဟ်ဂံၢ်လါ Internet Connectivity Devices ကမ့ၢ်ဒီးဒဲဒၣ် DCSD အတဟ်ပိးတဟ်လီဒီးတဟ်ကဘၣ်ဟ်ကတဟ်ပိးတဟ်လီကတိမီဟံးကဒါကတဟ်အခါ မုတမ့ ထာ်ဖျိၣ်ကတဟ်ပိးန့ၣ်ကတဟ်အခါန့ၣ်လီ. နနဟ်ဂံၢ်လါနကတိမီဘၣ်ဟံး မူဒါလတဟ်ပိးတဟ်လီ မုတမ့ တဟ်လအဆိၣ်ထွဲတဟ်ပိးတဟ်လီအတဟ်ဟးဂီၢ်, လီမာ် မုတမ့ ဘၣ်တဟ်ဟ်ကတိမီဖဲလါအဲဒဲဒၣ်အံ့ထွဲကွၢ်ထွဲဒီးအၣ်လီတဟ် လီၣ်တဟ်ယုဆိၣ်လိးလတဟ်ဟ်ဖျါဖဲဖဲလံာ်တဘၣ်အံ့အပူအသိးန့ၣ်လီ.

နနဟ်ဂံၢ်ဒီးအၣ်လီတဟ်လီၣ်လါ, နအိၣ်ဒီးမူဒါထဲတမံ့လတဟ်ယိထံကွၢ်စုၣ်ကယာ်ဒဲဒၣ်ကတိမီအတဟ်စူးကါဒဲဒၣ်တဟ်ပိးတဟ်လီအဂီၢ်ဒီးတဟ်ဘၣ်စူးကါဒဲဒၣ်တ ဟ်ပိးတဟ်လီထဲဒၣ်လတဟ်သိၣ်လိန့ၣ်လိအတဟ်ပညိၣ်ကွၢ်မိအဂီၢ်န့ၣ်လီ. နနဟ်ဂံၢ်လါတဟ်ကဟံးဂီၢ်ကတိမီလတဟ်သိၣ်တဟ်သိအကွဲဖဲလါအမ့ၢ်စူးကါဒဲဒၣ်တ ဟ်ပိးတဟ်လီအကွဲလါအတကြးတဘၣ် မုတမ့ တဟ်ဟူးတဟ်ဂဲလတဟ်တြီဖဲတဖၣ်န့ၣ်လီ.

နဒီးနကတိမီအၣ်လီတဟ်လီၣ်လါ DeKalb လီၢ်ကတိမီကတိမီတဟ်ပိးမူဒါလတဟ်ဟးဂီၢ်ကတိမီထီၣ်သးလတဟ်ဟ်သ့ၣ်ဟ်သးမ့ၢ်ဂုၤ, တဟ်တဟ်သ့ၣ်ဟ်သး မ့ၢ် ဂုၤဒိဖျိတဟ်စူးကါကမ့ၢ်, တဟ်မကမ့ၢ်, တဟ်မတံာ်တဟ်မဟးဂီၢ်, တဟ်န့ၣ်လီမဟးဂီၢ်ဒိၣ်ဖျါထာ် မုတမ့ တဟ်မဟးဂီၢ်တဟ်ပိးတဟ်လီအကွၢ်အဂီၢ်အဂီၢ်ဘ ဉ်န့ၣ်လီ. ကတိမီတဂဲလါလါလါအစူးကါတဟ်ပိးတဟ်လီဒီးတလူပိာ်မထွဲဒဲဒၣ်တဟ်တဟ်လီၣ်စူးကါ DeKalb လီၢ်ကတိမီကတိမီအအုထာ်နးတဟ်အၣ် လါအီလါဘၣ်န့ၣ်, တဟ်ကဟံးဂီၢ်အီလါလတဟ်သိၣ်တဟ်သိအနီၣ်ထီၣ်ဖဲလါလါလါကတိမီပုၤပုၤဆုၣ်ကွဲတဟ်ဟ်လါဒဲအသိးန့ၣ်လီ. တဟ်က စံၣ်ညိၣ် ဝဲဒၣ်ကတိမီလါအလုၢ်သ့ၣ်ခါပတံာ်တဟ်သိၣ်တဟ်သိအကြးဝဲဘၣ်ဝဲအသိးလါန့ၣ်အမဲာ်ညါတဟ်ကပတုာ်ယာ်အီၤ မုတမ့ တဟ်ကဆိကတိမီကွၢ်အတဟ်န့ၣ် လါ မန့ၢ်ခွဲးယာ်လါဆီတဖၣ်န့ၣ်လီ.

မိၢ်ဟ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတဟ်ဖိအမံ့

(ဝဲသးစူးကွဲးလါမံ့)- _____

မိၢ်ဟ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတဟ်ဖိ

ဆဲးလါမံ့- _____ နံၤသီ- _____

